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Geachte raadsleden, 

 
INLEIDING 
Op 19 september 2022 zijn door de fractie CDA schriftelijke vragen gesteld over de gevolgen van de 
stijgende energieprijzen (gas- en elektra) voor (sport)verenigingen, zwembaden en culturele-
instellingen in de Gemeente Albrandswaard. De beantwoording treft u hierbij aan. 
 
KERNBOODSCHAP 

 
vraag 1. Heeft het college signalen ontvangen van sport- en culturele verenigingen die in de 
financiële problemen komen door de gestegen energiekosten?  
• Zo ja: hoeveel signalen heeft u ontvangen en welke acties zijn daarop ondernomen?  
• Zo nee: bent u bereid navraag te doen bij de verenigingen over de gevolgen van de gestegen 
energiekosten voor hun financiële positie en deze informatie aan de Raad ter beschikking te 
stellen.  
 
Ja, wij hebben van 3 sport-  en culturele verenigingen signalen ontvangen die hebben aangegeven dat 
zij financiële problemen hebben of verwachten door de gestegen energiekosten.  
Op ambtelijk en bestuurlijk niveau zijn er gesprekken geweest om inzicht te verkrijgen in de problemen 
en de consequenties hiervan. Daarnaast worden de (financiële) mogelijkheden onderzocht om onze 
sport- en culturele aanbieders tegemoet te kunnen komen in de gestegen energiekosten. 
 
Vraag 2. Welke mogelijkheden ziet het college om bijvoorbeeld onze sport- en culturele 
verenigingen tegemoet te komen in de gestegen energiekosten zodat dit niet tot forse stijging 
van contributie hoeft te leiden? En op welke termijn kan deze tegemoetkoming dan 
gerealiseerd worden? 
 
Momenteel zijn wij in voorbereiding van een bijeenkomst voor onze sport- en culturele verenigingen. 
Deze bijeenkomst vindt plaats op woensdag 12 oktober van 20:00 - 22:00 uur in het Huis van 
Albrandswaard met als onderwerp: energie en verduurzaming. Op deze avond worden de 
mogelijkheden besproken om de energierekening te verlichten en hoe te kunnen verduurzamen. Ook 
wordt de mogelijkheid geboden om een vervolgafspraak te maken met een energiecoach voor het 
verkrijgen van een totaaladvies voor de specifieke situatie. 
Wij houden ook de landelijke regelingen nauw in de gaten om onze sport- en culturele verenigingen te 
wijzen op de (financiële) mogelijkheden.  
 



Vraag 3. In een artikel van RTL Nieuws1 wordt gesteld: “Door extreme stijging van 
energieprijzen zullen ongeveer 200 van de 637 openbare zwembaden in de loop van 2022 niet 
meer te exploiteren zijn, (…) van de 200 zwembaden (…), loopt eind dit jaar het energiecontract 
af.”  
Is er bij Zwembad Albrandswaard en andere bij de gemeente in beheer zijnde onroerend zaken 
ook sprake van een aflopend energiecontract(en)? En wat zijn effecten hiervan op de 
exploitatie (bijvoorbeeld op de entreegelden)?  
Voor de gemeentelijke gebouwen is één energiecontract. Bij de 1e tussenrapportage is voor zwembad 
Albrandswaard een extra bedrag opgenomen, bij de 2e tussenrapportage gebeurt dat voor de overige 
gemeentelijke gebouwen.  
Het heeft effecten voor de exploitatie omdat de hoge energiekosten niet een op een door te belasten 
zijn aan de huurders en verenigingen. 
 
Vraag 4. Het NOC*NSF pleit in onderstaand artikel voor meer verduurzaming van 
sportverenigingen2. Maakt de Gemeente Albrandswaard ook gebruik van de 
Verduurzamingstool Sport NL Groen zoals in het artikel aangegeven? Zo niet: is het college dit 
voornemens om meer inzicht te krijgen in de verduurzamingsopgave van onze 
sportverenigingen? 
De gemeente maakt op dit moment geen gebruik van Verduurzamingstool Sport NL Groen. 
De tool zal  onder de aandacht worden gebracht bij het Zakelijk Energieloket, dat namens de 
gemeente maatschappelijke organisaties en bedrijven ondersteunt met het verduurzamen van hun 
vastgoed. Ook wordt deze tool onder de aandacht gebracht bij afdeling Vastgoed, dat bezig is met het 
verduurzamen van gemeentelijk vastgoed waar sommige maatschappelijke organisaties, zoals 
sportclubs, huurder zijn.  

 

VERVOLG 
Er zijn op dit moment vanuit het Rijk nog geen financiële regelingen beschikbaar, maar wij volgen dit 
op de voet. Mocht dit wel beschikbaar worden gesteld dan zullen wij de verenigingen hierover zo 
spoedig mogelijk informeren. 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris, de burgemeester, 

  
Hans Cats drs. Jolanda de Witte 

     

 

 

 


